

Agenda Edustandaard werkgroep Edukoppeling

Leden: Edwin Verwoerd (Iddink/VDOD/Edu-V), Gerald Groot Roessink (DUO), Robert Kars (DUO), Maarten Kok (SBB), Erik Borgers (Kennisset, OSR), Patrick van der Veer (SURF), Brian Dommissie (Kennisset, voorzitter), Erwin Reinhoud (Kennisset, BES)

Gastleden:

Agendalid: Ernst-Jan van Heuseveldt (Rovict/VDOD)

Datum en locatie

4 september 2024

Locatie: Bar Beton, Perron 4/5, Amersfoort CS

Agenda en stukken staan op: [2024-09-04 Werkgroepbijeenkomst september](#)

1. Opening / mededelingen / Verslag van 3 juli 2024
2. Eerste ervaringen vanuit Edu-V met implementatie best practice
3. Requirements iz verlenen toestemming
4. Overwegingen DUO bij verlenen toestemming ihkv Edukoppeling
5. OKE integratielaag
6. wvttk

Ad 2 Eerste ervaringen vanuit Edu-V met implementatie best practice

De best practice is in juli gepubliceerd op Edustandaard als [concept juni 2024](#). Daarin zijn de verwijzingen opgenomen naar de formeel gepubliceerde versie *NL GOV Assurance profile for OAuth 2.0 v1.1*.

Er zijn nadien al een aantal vragen gesteld door partijen tav de implementatie die grotendeels beantwoord konden worden door experts (Edwin Kense en zelfs nog Koen Voermans) binnen Edu-V zelf.

Gevraagde actie werkgroep:

- De mailwisseling is bij de stukken gevoegd zodat de werkgroepleden er kennis van kunnen nemen en wellicht hierop nog willen reflecteren.

Ad 3 Requirements iz verlenen toestemming

In de laatste werkgroep is actie #129 uitgezet (zie ook agendapunt 4 van 3 juli 2024): *Opstellen van kaders en functionele requirements waaraan toestemming/delegatie zou moeten voldoen. Dit is bedoeld voor de uitwerking van de Edukoppeling architectuur.*

De actie was toegewezen aan Gerald (met de hulp van Robert). Deze heeft input geleverd welke met Erwin en Brian is besproken. Zij hebben de requirements opgepakt en uitgebreid/aangepast om ze generiek te kunnen gebruiken in de architectuurkaders in de ROSA. Een nadere indeling (naar ontwerpprincipes, ontwerp kaders etc.) en verdere uitwerking (rationale, implicaties) is nog niet gedaan.

Zie verder de excel *2024-08-30 - Requirements iz toestemming verlenen*

Gevraagde acties werkgroep:

- Beoordeling van de inhoud van de requirements. Zijn ze begrijpelijk of moet er nog wat aan de inhoud en/of formulering worden gedaan?
- Zijn ze alle relevant? Missen we nog requirements op dit vlak.
- Kunnen we ze vaststellen (in zijn geheel of gedeeltelijk).

edustandaard

Zoals afgesproken als aanpak (zie verslag punt 3b) zullen Erwin, Remco en Brian daarna de vastgestelde requirements verwerken in de ROSA Architectuurkaders voor Technische Interoperabiliteit.

Ad 4 Overwegingen DUO bij verlenen toestemming ihkv Edukoppeling

Behalve input leveren voor de architectuurkaders iz toestemming verlenen hebben Gerald en Robert ook een notitie opgesteld (*MEMO Overwegingen DUO bij verlenen toestemming ihkv Edukoppeling*) waarin ze vanuit DUO hebben uitgewerkt hoe zij de requirements interpreteren en ook welke overwegingen zij hebben hoe hier invulling aan te geven in het kader van Edukoppeling en de daarop gebaseerde implementaties die bij DUO moeten gaan plaatsvinden.

Gevraagde actie werkgroep:

- Reflecteren op de memo
- Bepalen welke vervolgacties nodig zijn

Ad 5

Maandag 2 september 2024 ontving ik, als voorzitter van de werkgroep Edukoppeling, de vraag of OKE volgende week (12-9-2024) in de Standaardisatieraad kan worden vastgesteld om te worden geregistreerd als afspraak bij Edustandaard. De vraag hierbij was of het klopt dat de invulling die bij OKE/OOAPI nu gedaan is voor de, wat daar wordt genoemd de technische integratielaag, in lijn is met de uitwerking van de architectuur en het OAuth-profiel waar de werkgroep Edukoppeling mee bezig is. Dat was nl. een belangrijk issue dat bij de behandeling van OKE naar voren kwam in de Standaardisatieraad van 23 mei jl. Dit zou nader worden uitgewerkt (zie het [verslag van de SR](#)). Erwin en ik kunnen op die vraag geen antwoord geven, want we hebben geen zicht op de keuzes die binnen OKE/OOAPI gemaakt zijn op deze laag en ze zijn ook nog niet eerder ingebracht en besproken in de werkgroep Edukoppeling.

Ik heb Patrick gevraagd of hij wellicht (evt samen met een bij OKE/OOAPU betrokken collega) hier mogelijk inzicht in kan verschaffen. Inmiddels is er ook een toezegging vanuit MBO Digitaal om bij de werkgroep aanwezig te zijn.

Gevraagde actie werkgroep:

- Wellicht kunnen we niet diep de inhoud in omdat het erg kort dag is hiervoor. Maar we kunnen wel punten benoemen die we verder moeten gaan oppakken en waar we gezamenlijk aan kunnen gaan werken. Hiervoor kunnen we procesafspraken maken.

Ad 6

De volgende werkgroepsessies zijn al gepland:

2 oktober 2024, 10-12:30

6 november 2024, 10-12:30

4 december 2024, 10-12:30

Als de nieuwe locatie bevalt dan zal die voor die sessies gereserveerd worden.